
وزیر امور خارجه کشورمان گفت: توافق کردیم زمینه های سرمایه گذاری و بهره برداری 
از بندر چابهار را بیش از گذشته فعال کنیم. حسین امیرعبداللهیان در نشست »گام های 
امیدبخش فرصت های توسعه تجارت میان ایران و هند« که عصر روز جمعه با حضور 

اعضای اتاق بازرگانی حیدرآباد هند گفت: امروز اقتصاد دو کشور یک فرصت...

تحریم های یک جانبه و ظالمانه 
آمریکا پایان خواهد یافت
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گام مهم برای توسعه صادراتتیترهای مهم
»اسکناس« وعده وزیر اقتصاد برای جلوگیری از سیاست ممنوعیت صادرات را بررسی کرد

 پاسخ صریح رئیس جمهور
 به قطعنامه آژانس

آیت الله رئیسی: هیچ کس نمی تواند 

با زبان زور با ملت ایران سخن بگوید

گروه اقتصاد کلان: وزیر اقتصاد وعده داده اس��ت که با فعال 
ک��ردن مکانی��زم ه��ای بازاری دولت از سیاس��ت ممنوعیت 
صادرات پرهیز می کند. به گزارش »اس��کناس«، سیاس��ت 
توسعه صادرات به دلیل نقشی که در تحریک تقاضای بیرونی 

برای محصولات داخلی یک کش��ور دارد، بس��یار فراتر از یک 
سیاست اقتصادی معمولی است و باید جزو مهم ترین اهداف 
مهم و اس��تراتژیک یک س��اختار سیاسی باشد؛ چراکه اصولا 
اقتصادی که با سیاست جایگزینی واردات اداره شود یا توسعه 

صادرات در آن جدی گرفته نش��ود، فرصت رش��د پایدار پیدا 
نمی کن��د. ب��ا این حال صادرات در ایران مرغ عزا و عروس��ی 
است. هم در خوشی سرش بریده می شود و هم در عزا. وقتی 

درآمدهای نفتی افزایش می یابد...
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 چالش بی پایان عرضه خودرو
 در بورس کالا

 تکذیب توقف 3 ماهه
 فعالیت کارخانه های فولادی

 بهای هر بشکه نفت برنت
 به 123 دلار رسید

سپرده های بانکی اشخاص 
حقیقی مشمول مالیات نمی شود

 وضعیت اورژانسی
 بازار اجاره بها
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رئیس سازمان امور مالیاتی تصریح کرد: قانون قطعی 
کش��ور این اس��ت که سود س��پرده های بانکی برای 
اش��خاص حقیقی معاف از مالیات اس��ت و تا زمانی 
ک��ه ای��ن قانون در مجلس تغیی��ر نکند، هیچ اتفاقی 
رخ نخواهد داد. به گزارش خبرگزاری تسنیم، داوود 

منظور در یک برنامه تلویزیونی در واکنش به...
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سرمقاله

د ید گاه

ابراهیم رزاقی ���

علی اکبر علیزاده ���

کارشناس اقتصادی

نماینده مجلس

ته��ران ام��روزه ب��ه یک 
کلان ش��هری تبدیل شده 
اس��ت که بیشتر امکانات و 
زیرساخت ها و دسترسی و 
تأمی��ن نیازها در آن ممکن 
اس��ت که این موضوع علاوه بر اینکه معضل بوده 
و بای��د در جه��ت تمرک��ز زدای��ی از آن تلاش نمود 
علاوه برآن باید بسترهای لازم و مورد نیاز زندگی 
افراد در س��ایر ش��هرهای کش��ور را فراهم کرد. در 
خص��وص ته��ران اما باید برای مواجه با افراد جدید 
و قش��رهای خاصی که نیازمند حضور و زندگی در 
تهران می باش��ند برنامه ریزی و اقدامات مناسب را 
داشت که مسکن و سرپناه اصلی ترین و مهم ترین 
مسئله می باشد که عدم توجه و برنامه ریزی نسبت 

به آن باعث فشارهزینه...
ادامه در صفحه ���5

صفر شدن آمار فوتی های 
کرون��ا در کش��ور موفقیت 
ب��زرگ ثم��ره مجاهدت، 
ت��لاش و کوش��ش دولت 
آیت الله رئیس��ی در کمتر از 
یک س��ال گذش��ته است. وی افزود: رئیس جمهور 
قبل��ی در زمان��ی ک��ه روزان��ه بی��ش از ۷۰۰ نفر از 
هموطنانمان قربانی ویروس کرونا می ش��دند اقدام 
خاصی را در دستور کار خود نداشت و ما نگران بودیم 

که مبادا رئیس جمهورمان زخم بستر بگیرد.
کل واکس��ن وارد ش��ده به کش��ور در دولت قبل با 
آن هم��ه هیاهو و س��ر و ص��دا پنج میلیون دٌز بود و 
حال آنکه در کمتر از یک س��ال گذش��ته و در دولت 
س��یزدهم ۱۵۰ میلیون دُز واکس��ن کرونا به مردم 
تزریق شده است. علیزاده خاطرنشان کرد: در سایه 

مجاهدت ها و...
ادامه در صفحه ���4

 لزوم تأمین مسکن 
موقت در شهر تهران

 طعم شیرین صفر شدن
 مرگ های کرونایی
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تلاش بر این است که در تابستان خاموشی ها به حداقل برسد 
یک عضو هیات رئیسه کمیسیون انرژی مجلس شورای 
اسلامی تاکید کرد: این موضوع صحت ندارد که ما در 
فصل تابس��تان خاموش��ی نخواهیم داشت اما می توان 
گفت با اقدامات صورت گرفته تلاش بر این اس��ت که 
خاموش��ی ها به حداقل برسد. پرویز محمدنژاد در گفت 
و گو با ایس��نا با اش��اره به وضعیت تامین آب و برق در 
آس��تانه فصل تابس��تان، بیان کرد: کمیسیون انرژی از 
سال گذشته از مسئولان مختلف از جمله وزارت نیرو و 
شرکت توانیر که مسئولیت تامین برق خانگی و صنعتی 
را عهده دار بوده و همچنین از مس��ئولان وزارت نفت 
که مس��ئولیت تامین س��وخت نیروگاه ها و ژنراتورها را 
برعهده دارد دعوت کرد تا بتوانیم به اتفاق هم مشکل 
تامین برق در تابستان را مرتفع کنیم. تا به امروز حدود 
۵ جلسه در این زمینه تشکیل شده است. در این جلسات 

راهکارهای خوبی به تصویب رسید و وزارت نیرو مکلف 
شد تا این راهکارها را اجرایی کند. اکنون شاهد هستیم 
که استانداران پای کار آمده و ساعت کاری یک ساعت 
زودتر آغاز می ش��ود. وی در ادامه اظهار کرد: از س��وی 
دیگر تکالیفی در حوزه مدیریت مصرف ابلاغ شده است. 
همه سازمان ها، نهادها، ادارات، بانک ها و مجامعی که 
از ب��رق اس��تفاده می کنند موظف هس��تند درصد قابل 
ملاحظ��ه ای از مص��رف خود را کاهش دهند. ۳۰ درصد 
در س��اعت اداری و ۶۰ درصد در خارج از س��اعت اداری 
بای��د مص��رف برق خ��ود را کاهش دهن��د؛ در غیر این 
صورت حتما با این ارگان ها برخورد قانونی خواهد شد. 
همچنین تمام ش��رکت های بزرگ که مصرف بالایی 
داش��ته و مجهز به نیروگاه هس��تند، باید نیروگاه خود را 
وارد م��دار تولی��د ک��رده و بخش از برق مورد نیاز خود را 

تولید کنند. اس��تفاده از برق عمومی طبیعتا خیلی برای 
این شرکت ها راحت تر است و دسترسی به آن راحت تر 
است. لذا همه بخش ها تمایل دارند که از برق عمومی 
اس��تفاده کنند. نماینده مردم لنگرود در مجلس شورای 
اس��لامی تصریح کرد: ارگان هایی که از بودجه دولتی 
استفاده کرده و نیروگاه تاسیس کرده اند باید اکنون آن 
را وارد م��دار ک��رده و برق تولید کنند. تمام ژنراتورهای 
کوچ��ک موج��ود در ادارات باید تعمیر و تجهیز ش��ده و 
در زمان پیک وارد چرخه ش��وند. تعیین س��اعت کاری 
صنایع نیز از دیگر موضوعات حائز اهمیت است. ما در 
حدود ۲۴ س��اعت از ش��بانه روز حدود ۱۹ س��اعت هیچ 
مش��کلی در تامین برق نداریم یعنی میزان تولید بیش 
از مصرف اس��ت، اما فقط در ۴ س��اعت از روز با مش��کل 

مواجه هستیم.


